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ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

ΠΑΣΟΚ- Κίνημα Αλλαγής 

Βουλευτής Ηλείας 

                                                            ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  Υπουργό Εθνικής Άμυνας, κ. Ν. Δένδια  

Θέμα: «Συνεχίζεται η αφαίρεση έργου από την ΕΑΒ και η απαξίωσή της». 

Πρόσφατα, στις 3/6/2025, στη συνεδρίαση της Μόνιμης Επιτροπής 

Εξοπλιστικών Προγραμμάτων, εκφράσαμε τις ανησυχίες μας για την 

επαναλαμβανόμενη διαδικασία ανάθεσης εργασιών συντήρησης 

αεροσκαφών τύπου c-130 σε ιδιωτική εταιρία και όχι στην Ε.Α.Β με 

αποτέλεσμα να συνεχίζεται η απαξίωσή της. 

Δυστυχώς όμως, εξελίσσονται παρόμοιες διαδικασίες ανάθεσης εργασιών 

συντήρησης ελικοπτέρων τύπου CHINOOK σε άλλη ιδιωτική εταιρία και 

πάλι σε βάρος της ΕΑΒ. Ειδικότερα οι εργασίες για τα ελικόπτερα 

προωθούνται με απευθείας ανάθεση σε συγκεκριμένη ιδιωτική εταιρία, 

που δεν διαθέτει την αναγκαία πιστοποίηση από την BOEING. Επιπρόσθετα, 

η συγκεκριμένη ιδιωτική εταιρεία  δεν διαθέτει ούτε το κατάλληλο 

υπόστεγο, τα κατάλληλα εργαλεία αλλά  και τις συσκευές ελέγχου. Αυτές τις 

ελλείψεις υποχρεώνεται να τις καλύψει το Α/Δ Μεγάρων, διαθέτοντας 

εγκαταστάσεις και εργαλεία. 

Δεδομένου ότι η αφαίρεση έργου από την Ε.Α.Β. είναι ιδιαίτερα ανησυχητικό 

γεγονός που δεν συμβάλει στην ενίσχυση της ΕΑΒ. 

Δεδομένου ότι η ανάθεση εργασιών συντήρησης σε μη πιστοποιημένη 

εταιρία ενέχει κινδύνους. 

Δεδομένου ότι η απευθείας ανάθεση δεν δικαιολογείται διότι υπάρχουν και 

άλλες ελληνικές ιδιωτικές εταιρίες,  που θα μπορούσαν να συμμετέχουν στις 

εργασίες συντήρησης, αν υποθέσουμε ότι σοβαρότατοι λόγοι επέβαλαν  να 

βρεθεί λύση προσωρινά εκτός της ΕΑΒ. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6311

Ημερομ. Κατάθεσης:

16/6/2025
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                                          ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο κ. ΥΠΟΥΡΓΟΣ: 

1.  Ζητήθηκε προσφορά από την ΕΑΒ για την συντήρηση μικρού αριθμού 

ελικοπτέρων CHINOOK; 

2.  Η διάθεση του υπόστεγου, των εργαλείων και των συσκευών ελέγχου θα 

χρεωθούν στην ιδιωτική εταιρία ; 

3.  Είναι αληθές ότι η  BOEING απέρριψε την συγκεκριμένη ιδιωτική εταιρία 

σε διαδικασία αξιολόγησης για την επιλογή κατάλληλης εταιρίας με την οποία 

θα εξυπηρετεί τις υποχρεώσεις της για την σύμβαση F.O.S. των CHINOOK ; 

4. Αν υποθέσουμε ότι συντρέχουν ευρύτερης σημασίας λόγοι και αδυνατούσε 

πρόσκαιρα η ΕΑΒ να αναλάβει τις σχετικές εργασίες γιατί επελέγη η 

διαδικασία της απευθείας ανάθεσης ;  

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Κατρίνης Μιχάλης 
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